

鄰里支援幼兒照顧計劃
愛心社區保姆服務
Neighbourhood Support Child Care Project
CareNet Child Care Service



你適合成為**社區保姆**嗎?
Are you suitable to be a **Child Carer**?



- ✓ 居於將軍澳或西貢
Live in Tseung Kwan O and Sai Kung
- ✓ 喜愛幼兒，並有照顧幼兒的經驗
Love children and have child care experience
- ✓ 小學或以上教育程度
Education Level : Primary school or above
- ✓ 家庭及經濟穩定
Stable family and financial condition
- ✓ 身心健康
Good in physical and mental health
- ✓ 家居環境安全
Have a safe home environment
- ✓ 樂意與家長合作
Willing to cooperate with parents
- ✓ 願意接受社工及幼兒工作人員的督導
Willing to be supervised by Social Workers and Child Care Worker
- ✓ 願意接受14小時基本訓練
Willing to complete 14-hour Basic Training

辦公時間 **Office Hour**

星期一至五 上午9:00至晚上9:00
星期六 上午9:00至下午5:00
Monday to Friday 9:00 a.m. to 9:00 p.m.
Saturday 9:00 a.m. to 5:00 p.m.

星期日及公眾假期休息
Closed on Sunday and Public Holidays

聯絡我們 **Contact Us**

寶林愛心社區保姆服務中心

📍 新界將軍澳寶琳北路18號寶林商場205號舖
No. 205 Po Lam Shopping Centre, 18 Po Lam Road North, Tseung Kwan O, N.T.

如有興趣成為社區保姆，請致電 **2177 1321**
或掃描**QR code**登入連結作登記。

For those interested persons, please call at **2177 1321** or scan the **QR code** for initial registration.

登記QR Code



服務專線

☎ 2177 1321

香港家庭福利會

Hong Kong Family Welfare Society

香港家庭福利會(簡稱「家福會」)於1949年正式成立，為香港其中一個主要的非牟利社會服務機構。我們基於「以家為本」的信念，致力提供高質素的專業社會服務，為香港的家庭及大眾謀福祉，培育一個互相關顧的社會。

Established in 1949, the Hong Kong Family Welfare Society (HKFWS) is one of the major charitable non-governmental social welfare organisations in Hong Kong. With a "family-centric" perspective, we are committed to delivering quality and professional social services to enhance the wellbeing of families and individuals in Hong Kong and foster a caring community.

服務目的 Service Objective

鄰里支援幼兒照顧計劃(下稱計劃)為因工作安排或突發情況而有幼兒照顧需要但缺乏資源或支援網絡的家長，在鄰里層面提供彈性的日間幼兒照顧服務，從而減低兒童被獨留在家的風險，並推動鄰里照顧、守望相助的精神。

The Neighbourhood Support Child Care Project (NSCCP) aims to provide a flexible form of day child care service at the neighbourhood level to parents who was in need of child care service due to work arrangements or sudden engagement but lack of resources and support network, so as to minimise the risk of children being left unattended and to foster the spirit of mutual help and care in the community.

服務方式 Service Provision

- 在家中或機構認許之適當地點提供一般看管及照顧幼兒服務
Provide **care** and **supervision** to needy child at carer's residence or suitable place as approved by the agency
- 可自行選擇提供服務之時間
Can choose your own service time

成為社區保姆過程 Process for being a Child Carer



服務獎勵金 Service Incentive

保姆照顧不同年齡或有特殊學習需要之兒童，可獲發放之獎勵金如下：

Carers providing care to children of **different age** or children with **special learning needs** will receive following incentive accordingly :

0至3歲以下幼兒 Child aged below 3	\$ 60 /小時 hour
有特殊學習需要兒童 Child with special learning needs	
3歲兒童至小學生 Child aged 3 to primary school level	\$ 40 /小時 hour

成為機構認可社區保姆 Become Recognized Child Carer



每年最少完成一次進修培訓
Complete at least ONE Refresher Training per year